
Schriftelijke vragen naar aanleiding van het informatief overleg (IO) van dinsdag 3 oktober 

2017 

Onderwerp: OLV Greenport 

Tijdens het informatief overleg over de OLV van 3 oktober jl. heeft het college aangegeven 

dat over de plaats en uitvoering van het kunstwerk onder de Hornweg, overleg is gevoerd 

met de direct aanwonenden1 aan de Hornweg.  Tijdens deze bijeenkomst konden de 

aanwonenden hun wensen kenbaar maken. 

De uitspraak van het college dat er (ambtelijk) overleg met de bewoners is geweest, berust 

dus niet op waarheid; 

1 Op initiatief van een van de bewoners heeft er inderdaad een gesprek 

plaatsgevonden met dezelfde bewoner en de gemeente. Daar is het bij gebleven. 

2 De aanwonenden hebben gewacht op een uitnodiging op kleine schaal om gezamenlijk 

de wensen maar ook de bestaande zorgen te bespreken met de gemeente. De 

bijeenkomst van 7 juli was voor de direct aanwonenden te massaal. Zij werden niet 

gehoord, mede door de massaliteit en belangen van andere betrokkenen. Daarnaast 

geven direct aanwonenden aan dat er veranderingen worden aangebracht zonder direct 

aanwonenden hiervan op de hoogte worden gebracht (voorbeeld: de hoge muur) 

Vragen; 

1 Waarom wordt de raad een ander beeld voorgehouden dan de werkelijkheid?  

2 Wat gaat het college doen met deze wetenschap?  

3 Direct aanwonenden geven aan in gesprek te willen. Kan dit op korte termijn 

worden toegezegd? 

4 Direct aanwonenden wachten op de uitnodiging van het toegezegde individuele 

gesprek met de gemeente. Wanneer kunnen zij deze verwachten? 

5 De bewoners geven aan meer transparantie in het proces te verwachten. Kan het 

college de bewoners beter meenemen in het proces, de te verwachten 

gevolgen/schade aan de huizen wanneer ongeveer 700 vrachtwagens die 

dagelijks door de tunnel rijden?  

 

Wilma Scheltema, 

Namens fractie PACT Aalsmeer 

 

                                                           
1 Direct aanwonenden waren samen met andere belanghebbenden uitgenodigd op de 
informatiebijeenkomst op 7 juli. Zij hebben als specifieke ‘doelgroep’ geen apart gesprek 
gehad    


